

السيرة الذاتية



1. المعلومات الشخصية

الاسم: سعد سالم سعد خلف الله

الرقم الوطني: 119840455887

الرقم الاكاديمي: 1-02-0000022587

العنوان: طرابلس، ليبيا

سنة وتاريخ الميلاد: 18-08-1984

مكان الولادة: يفرن - ليبيا

الجنسية: ليبي

الحالة الاجتماعية: متزوج

عدد الأبناء: 2

الهاتف: +218-91-021-4973 / +218-94-944-1416

البريد الإلكتروني: Saada1984@gmail.com - Sa.khalfalla@uot.edu.ly

2. الدرجة العلمية:

أستاذ مساعد منذ 2021/05/08م

3. المؤهلات العلمية:

1- متحصل على درجة الماجستير من جامعة وسط ولاية تنيسي الأمريكية أغسطس 2011

2- متحصل على درجة البكالوريوس من قسم الاقتصاد / كلية المحاسبة / جامعة غريان 2007

4. الخبرة الوظيفية:

1- معيد بقسم الاقتصاد كلية المحاسبة غريان (2007 – 2008)

2- مدرس للغة الإنجليزية في مدرسة الشويرف الثانوية في السنة الدراسية (2011 – 2012)

3- العمل كمحاضر بقسم الاقتصاد / كلية الاقتصاد والعلوم السياسية / جامعة الزاوية منذ صيف 2012 إلى ربيع 2018

4- العمل بقسم الاقتصاد / كلية الاقتصاد والعلوم السياسية / جامعة طرابلس قاطع (ب) منذ 2018-04-01 حتى الآن.

5- منسق الدراسة والامتحانات بقسم الاقتصاد / كلية الاقتصاد والعلوم السياسية / جامعة طرابلس منذ فبراير 2019 وحتى يونيو

2025

6- رئيس قسم الاقتصاد منذ 2025/06/17 وحتى الآن.

5. القدرات:

1- المحادثة والكتابة والقراءة باللغة الإنجليزية.

2- العمل على نظام الكمبيوتر باللغتين العربية والإنجليزية: -

Microsoft office (word, power point and excel)

3- القيادة والتحفيز.

6. المنشورات

1. خلف الله، سعد سالم. US Outbound Direct Investment. (3, 2017). مجلة العلوم الشاملة، رقدالين، ليبيا.

2. خلف الله، سعد سالم (2020، يونيو). A LITTLE INFLATION IS A GOOD THING. (مجلة الرفاق للمعرفة)

طرابلس، ليبيا، (5).

3. خلف الله، سعد سالم (2021، مارس) Personal consumption expenditures from 1980 to 2008 مجلة العلوم

الشاملة (14)، 4.

4. خلف الله، سعد سالم، (يونيو، 2020). دور إدارة المعرفة في التعليم التقني العالي وانعكاسه على التنمية الاقتصادية في ليبيا.

مجلة كلية الاقتصاد للبحوث العلمية (5).

5. خلف الله، سعد سالم (2022، سبتمبر) الازمات المالية والاقتصادية، مجلة العلوم الشاملة (21)، 6.

6. خلف الله، سعد سالم، (اغسطس، 2025). العوامل المؤثرة في الناتج المحلي غير النفطي في ليبيا دراسة قياسية للفترة 1962-2012. مجلة صدى الجامعة للعلوم المالية والإدارية (1)، 2.

7. خلف الله، سعد سالم (2025، مارس) اسس تقييم اداء التوطين من أجل التنمية المستدامة، مجلة العلوم الشاملة (35)، 9.

7. الدورات التدريبية المتحصل عليها:

1. متحصل على دورة في التعليم عن بعد.
2. حضور دورة تدريبية في خطط التنمية المحلية بمعهد سيهام باري بايطاليا.
3. دورة تدريبية في مهارات الحاسب الآلي بمؤسسة كفاءة ضمن مشروع بلديتي

Curriculum Vitae (CV)

1- Personal Information:

Name: **SAAD SALEM SAAD KHALFALLA**

National Number: 119840455887

Academic Number: 1-02-0000022587

Home Address: Tripoli, Libya

Date of Birth: 18-08-1984

Country of Birth: Libya

Citizenship: Libya

Marital Status: Married

Number of Children: 2

Phone Number +218-91-021-4973 - +218-94-944-1416

E-mail Addresses: Sa.khalfalla@uot.edu.ly - Saada1984@gmail.com



2- Academic Degree:

Assistant Professor from 05/08/2021AD

3- Education:

1. Master's degree from Middle Tennessee State University, USA, August 2011
2. Bachelor's degree from the Department of Economics, Faculty of Accounting, Gharyan University, 2007

4- Work experience:

1. Teaching Assistant in the Department of Economics, Faculty of Accounting, Gharyan (2007–2008)
2. English Teacher at Al-Shuwayrif Secondary School during the 2011–2012 academic year
3. Lecturer in the Department of Economics, Faculty of Economics and Political Science, University of Zawiya, from Summer 2012 to Spring 2018.
4. Working in the Department of Economics, Faculty of Economics and Political Science, University of Tripoli, Branch (B), from April 1, 2018, to the present.
5. Study and Examination Coordinator, Department of Economics, Faculty of Economics and Political Science, University of Tripoli, from February 2019 to June 2025.
6. Head of the Department of Economics, from June 17, 2025, to the present.

5- Skills:

1. Speaking, writing and reading English.
2. Work on Microsoft office (word, power point and excel) in Arabic and English.
3. Leadership and motivation.

6- Publications:

1. Khalfalla, Saad. Salem. (2017, 3). US Outbound Direct Investment. *Journal of total Science, Raqдалen, Libay.*
2. Khalfalla, Saad. Salem. (2020, June). A LITTLE INFLATION IS A GOOD THING. *Alrefak Journal for Knowledge* (5th).
3. Khalfalla, Saad. Salem. (2021, Marsh). Personal consumption expenditures from 1980 to 2008. *Journal of total Science*, 4(14).
4. Khalfalla, Saad. Salem (June 2020). The Role of Knowledge Management in Higher Technical Education and its Impact on Economic Development in Libya. *Journal of the Faculty of Economics for Scientific Research* (5).

5. Khalfalla, Saad. Salem (September 2022). Financial and Economic Crises. *Journal of total Science* (21), 6.
6. Khalfalla, Saad. Salem (August 2025). Factors Affecting Non-Oil GDP in Libya: An Econometric Study for the Period 1962-2012. *Sada Al-Jamia Journal for Financial and Administrative Sciences (SAJFAS)* (1), 2.
7. Khalfalla, Saad. Salem (March 2025). Foundations for Evaluating Localization Performance for Sustainable Development. *Journal of total Science* (35), 9.

7- Training Courses Taken:

1. Course in online education
2. Attended a training course in local development plans at the Siham Bari Institute in Italy.
3. Attended a training course in computer skills at the Kafa'a Foundation as part of the My Municipality project.